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1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa, Infrastruktury i Ochrony Środowiska 

Rafał Babiński otworzył 12 posiedzenie Komisji Bezpieczeństwa, Infrastruktury i 

Ochrony Środowiska VII kadencji Rady Powiatu.                                                 

Powitał członków Komisji oraz zaproszonych gości: Wicestarostę pana Jarosława 

Sworzenia. Skarbnik Powiatu panią Katarzynę Witek – Roj oraz panią Teresę 

Macioszek Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska.                                                                                        

Przewodniczący Komisji stwierdził, że w posiedzeniu uczestniczy 5 członków 

Komisji, więc obrady są prawomocne.  



Starosta Mirosław Duży nie uczestniczył w posiedzeniu Komisji.  

2. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Komisji odczytał proponowany porządek obrad.   

W związku z niezgłoszeniem uwag poprosił o jego przyjęcie. 

Głosowano w sprawie: przyjęcia porządku obrad.  

Wyniki głosowania: ZA: 5 PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

Członkowie Komisji przyjęli porządek obrad jednogłośnie, 5 głosami za. 

3. Zaopiniowanie sprawozdania z wykonania budżetu powiatu za 

rok 2024 w działach merytorycznie przypisanych działalności 

komisji. 

Przewodniczący Komisji Rafał Babiński poinformował, że kolejnym punktem obrad 

jest przedstawienie Sprawozdania z wykonania budżetu powiatu za rok 2024 i 

poprosił skarbnik powiatu panią Katarzynę Witek-Roj o zabranie głosu. 

Skarbnik Powiatu pani Katarzyna Witek-Roj przedstawiła i omówiła              

sprawozdanie z wykonania budżetu powiatu za rok 2024 w dziale merytorycznie 

przypisanej komisji.                                                                                                    

Całość informacji została udostępniona do zapoznania się na portalu eSesja oraz 

znajduje się w załączniku do protokołu.                                                          

Następnie oddała głos Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska Teresie Macioszek. 

Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska Teresa Macioszek pokrótce omówiła 

informacje w zakresie ochrony środowiska, które również zostały udostępnione do 

zapoznania się oraz stanowią załącznik do protokołu.    

W dalszej kolejności przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie: Zaopiniowania sprawozdania z wykonania budżetu powiatu 

za rok 2024 w działach merytorycznie przypisanych działalności komisji.  



Wyniki głosowania: ZA: 5 PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

Członkowie Komisji przyjęli porządek posiedzenia jednogłośnie, 5 głosami za. 

4. Kampanie edukacyjne dotyczące ochrony środowiska. 

Planowanie kampanii mających na celu edukację mieszkańców na 

temat ochrony środowiska i zrównoważonemu rozwoju. 

Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska Teresa Macioszek przedstawiła w 

skrócie informacje związane z ochroną środowiska, które zostały wcześniej 

udostępnione do zapoznania się na portalu eSesja oraz znajdują się w załączniku do 

protokołu. 

Przewodniczący Komisji Rafał Babiński zapytał, czy są dostępne informacje na 

temat przedsiębiorcy prowadzącego tzw. kurzarnię na ul. Astrów w Mikołowie, wobec 

którego mieszkańcy tej ulicy wystosowali petycję ze względu na liczne ich zdaniem 

nieprawidłowości, niebezpieczeństwo rozprzestrzeniania się chorób oraz straszny 

fetor, żądając likwidacji tej działalności. 

Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska Teresa Macioszek odpowiedziała, że 

została przeprowadzona kontrola, a właściciel został zobligowany do uzupełnienia 

braków w przedstawionych dokumentach, co zostało wykonane. W świetle prawa jest 

to wszystko, co Wydział Ochrony Środowiska z ramienia powiatu może w tej sprawie 

zrobić. 

Wicestarosta Jarosław Sworzeń dodał, że przedsiębiorca został również 

zobowiązany przez inspektora z Powiatowego Inspektoratu Nadzoru Budowlanego 

do przedłożenia ekspertyzy dotyczącej stanu dachu, co może stanowić podstawę do 

dalszego działania.  

Radny Henryk Stencel zapytał, czy dane pochodzące z zainstalowanych czujników 

jakości powietrza pozwalają na wskazanie obszarów o najgorszej i najlepszej jakości 

powietrza w powiecie. 

Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska Teresa Macioszek wyjaśniła, że istnieje 

możliwość przeprowadzenia takiej analizy. 



W dyskusji uczestniczyli: Przewodniczący Rady Grzegorz Conrad, Naczelnik 

Wydziału Ochrony Środowiska Teresa Macioszek, Przewodniczący Komisji Rafał 

Babiński. 

5. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

Przewodniczący Komisji poprosił o zgłaszanie uwag do protokołu z poprzedniego 

posiedzenia Komisji. 

W związku z niezgłoszeniem uwag przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie protokołu nr 11. 

Wyniki głosowania ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

6. Sprawy organizacyjne, wolne głosy i wnioski. 

Przewodniczący Komisji poinformował, że kolejne posiedzenie Komisji odbędzie   

się 19 maja i zostanie poświęcone analizie stanu zielonych terenów publicznych i 

parków. Stanowi parków, skwerów i innych terenów zielonych, identyfikacji potrzeb 

w zakresie ich utrzymania i rozbudowy oraz omówieniu stanu jakości drzew i 

krzewów przydrożnych. 

Następnie Przewodniczący Komisji przedstawił dwa wnioski:  

Wniosek nr 1 

• Mając na uwadze rosnące zagrożenia związane z bezpieczeństwem uczniów          

i pracowników placówek oświatowych oraz konieczność zapewnienia 

nowoczesnego i niezawodnego monitoringu, Komisja wnioskuje do Zarządu 

Powiatu o ustalenie szczegółowego kosztorysu dotyczącego wymiany i 

montażu nowych kamer monitorujących w placówkach oświatowych Powiatu 

Mikołowskiego zwłasza w tych, w których taki monitoring jest już 

technologicznie "przestarzały". Prosimy również o uwzględnienie w budżecie 

na lata 2026–2027 środków finansowych niezbędnych na realizację tego 



kluczowego przedsięwzięcia, które jest inwestycją w bezpieczeństwo i 

przyszłość naszych mieszkańców. 

W związku z niezgłoszeniem uwag przystąpiono do głosowania. 

Wyniki głosowania ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

Wniosek nr 2 

• Komisja na posiedzeniu w dniu 14.04.2025 r. przeanalizowała wykonanie 

budżetu Powiatu Mikołowskiego za 2024 rok w działach merytorycznie 

przypisanych działalności Komisji. Po zapoznaniu się z przedłożonymi                                                                                  

materiałami oraz wyjaśnieniami udzielonymi przez Skarbnika Powiatu i 

Zarząd Powiatu, Komisja pozytywnie opiniuje wykonanie budżetu Powiatu 

Mikołowskiego za rok 2024 - 5 głosami za. W związku z powyższym 

wnioskuje się do Komisji Rewizyjnej o uwzględnienie niniejszej opinii w toku 

prac nad absolutorium dla Zarządu Powiatu Mikołowskiego za rok 2024. 

W związku z niezgłoszeniem uwag przystąpiono do głosowania. 

Wyniki głosowania ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

Przewodniczący Komisji poinformował, że na portalu eSesja zostały umieszczone 

odpowiedzi na wcześniej złożone wnioski.  

7. Zamknięcie posiedzenia. 

Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa, Infrastruktury i Ochrony Środowiska 

zamknął 12 posiedzenie Komisji Bezpieczeństwa, Infrastruktury i Ochrony 

Środowiska. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała: Patrycja Jurecka   

      



                                                                          Przewodniczący Bezpieczeństwa,         

Infrastruktury i Ochrony Środowiska    

Rafał Babiński 


